
 
 

2024 

2024 was een bijzonder jaar. Niet alleen vierden we ons 25-jarig jubileum – een kwart eeuw waarin 

we ons als  ‘de oren en ogen van Willemstad’ hebben ingezet –  maar het was ook een jaar vol 

dynamiek, en uitdagingen. 

Als bestuur kijken we terug op een jaar waarin we, samen met de inwoners, op veel fronten actief zijn 

geweest.  

Onze missie – het behartigen en beschermen van de belangen van alle inwoners – stond daarbij 

steeds centraal. De Stadstafels waren ook in 2024 weer dé plek waar we samenkwamen, waar zorgen 

werden gedeeld, plannen werden besproken en waar de stem van Willemstad luid en duidelijk klonk.  

 

Bovensluis 

Eén dossier heeft ons bijzonder veel beziggehouden: de ontwikkeling van het grootschalige 

vakantiepark op het voormalige campingterrein Bovensluis. Laat ik duidelijk zijn: wij zijn niet tegen 

recreatie. We zien de waarde ervan. Maar de schaal van dit plan baart ons grote zorgen. 

Onze zorgen richten zich vooral op de verkeersveiligheid. De verwachte toename van 

autobewegingen, op de smalle Oostdijk en omliggende polderwegen, is simpelweg onacceptabel 

zonder gedegen maatregelen. 

We hebben onze zorgen keer op keer geuit: via zienswijzen, brieven aan de raad, inspreken tijdens 

raadsvergaderingen en natuurlijk tijdens de Stadstafels. We hebben aangedrongen op een deugdelijk 

verkeersplan voordat de vergunning werd verleend. Helaas heeft de gemeente Moerdijk toch de 

omgevingsvergunning afgegeven, zonder dat er concrete maatregelen zijn vastgelegd om de 

verkeersveiligheid te waarborgen.  

We vinden het onbegrijpelijk dat onze zorgen, die breed leven in Willemstad en door tientallen direct 

omwonenden worden gedeeld, zo aan de kant worden geschoven.  

Daarom hebben we, samen met een fantastische werkgroep van betrokken inwoners en gesteund 

door veel belanghebbenden, in november formeel bezwaar aangetekend tegen de verleende 

omgevingsvergunning. We hopen dat de gemeente alsnog tot inkeer komt en de veiligheid en 

leefbaarheid voorop stelt. We willen geen juridische strijd, maar we zullen de belangen van onze 

gemeenschap blijven verdedigen. 

 

Havenfront 

Een ander complex dossier is de ontwikkeling aan het Havenfront, bij de Lantaarndijk. De plannen 

voor een hotel met 80 kamers en twee complexen met appartementen roepen veel reacties op. 

Voorstanders zien kansen voor toerisme, werkgelegenheid en economische vitaliteit. Ze benadrukken 

de aanleg van een wandelpromenade en het feit dat de toeristische functie behouden blijft. 

Tegelijkertijd zijn er grote zorgen, geuit door onder andere Weerbaar Willemstad. Zij vrezen 

aantasting van het historische karakter en het open zicht op het Hollands Diep. Ook zijn er 

vraagtekens gezet bij het participatieproces, het DromenLab, dat door de ontwikkelaar werd 

georganiseerd. 

Als Hart voor Willemstad spelen we hier een neutrale, faciliterende rol. Het is onze taak om te zorgen 

voor een open en respectvolle dialoog, waarin alle stemmen gehoord worden. Het plan wijkt met de 
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woonfunctie af van het bestemmingsplan, dus de gemeenteraad heeft hierin een cruciale stem. Ons 

doel is om, samen met jullie, tot een breed gedragen advies te komen dat we aan de gemeente 

kunnen voorleggen. 

 

Positieve ontwikkelingen 

Gelukkig zijn er ook positieve ontwikkelingen. De dijkversterking Willemstad-Noordschans door 

Waterschap Brabantse Delta is noodzakelijk voor onze veiligheid in de toekomst. Maar het biedt ook 

kansen! Samen met de Stadstafel Klundert hebben we een zienswijze ingediend waarin we pleiten 

voor de aanleg van een recreatief fiets- en wandelpad langs de dijk. Dit zou niet alleen een veilige en 

mooie verbinding tussen onze vestingsteden creëren, maar ook recreatie en toerisme stimuleren. We 

blijven hier, ondanks de uitdagingen van Natura 2000, actief voor pleiten bij het waterschap en 

gemeente. 

 

Wonen 

Wonen blijft een belangrijk thema. We hebben ons in 2024 hardgemaakt voor woonbinding bij de 

toewijzing van sociale huurwoningen. Te veel Willemstadters voelen zich gepasseerd. We hebben de 

gemeente en Woonkwartier gevraagd om inwoners met een lokale binding voorrang te geven, zoals 

in andere steden succesvol gebeurt.  

 

Ook het project Willemshof, de seniorenwoningen op het oude volkstuinencomplex, vordert gestaag. 

Ondanks uitdagingen met water en bodem, verloopt de samenwerking met de gemeente positief en 

hopen we dat dit mooie CPO-project in snel kan starten. 

Er gebeurt nog veel meer! Na wat politieke hobbels is er eindelijk groen licht en budget voor de 

verhuizing en nieuwbouw van de Kogelvangers. Dat maakt de weg vrij voor de Multifunctionele 

Accommodatie op de oude locatie. Een mooi voorlopige ontwerp, waarin scholen, kinderopvang en 

buurthuis samenkomen, is onthuld. Een impuls voor de sociale cohesie in Willemstad! 

 

Ook de plannen voor Bastion Groningen kregen vorm. Samen met een klankbordgroep en de 

gemeente werken we aan een plan om dit historische bastion om te toveren tot een mooie, groene 

en toegankelijke plek voor iedereen. En de brandweerkazerne wordt gemoderniseerd op de huidige 

locatie, wat ook nodig is voor de toekomst. 

 

Verder zijn de vergroeningsplannen gepresenteerd, gebaseerd op de 3-30-300 regel. We zoeken nog 

enthousiaste inwoners die hieraan willen bijdragen! En laten we ons zwembad ‘Ons Bad’ niet 

vergeten. Dankzij de Stichting Ons Bad en vele vrijwilligers blijft dit een onmisbare voorziening voor 

onze stad, iets waar we trots op mogen zijn. 

 

Intern 

Naast de projecten hebben we ook intern stappen gezet. In 2024 hebben we onze automatisering 

grondig aangepakt. Ons doel was om onze digitale omgeving veiliger en beter bruikbaar te maken 

voor een bestuur dat uit verschillende leden bestaat. Voorheen werkten we met één gedeeld 
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Google-account, wat niet ideaal was voor de veiligheid en samenwerking. We zijn daarom 

overgestapt naar Google Workspace voor non-profits. Dit systeem is niet alleen kosteloos, maar biedt 

ook de functionaliteit die we nodig hebben voor veilige communicatie en efficiënte samenwerking 

binnen het bestuur. Om dit goed in te richten, hebben we de expertise ingeschakeld van een 

gespecialiseerde professionele partij. 

 

Ook op het gebied van communicatie hebben we in 2024 stappen voorwaarts gezet. Onze website is 

actief ingezet als centraal informatiepunt. Afgelopen jaar hebben we maar liefst 27 berichten 

geplaatst om jullie op de hoogte te houden van onze activiteiten en standpunten. Daarnaast hebben 

we regelmatig een redactioneel artikel in De Ster gehad, waarmee we een breder publiek in 

Willemstad konden bereiken. Een mooie ontwikkeling was ook ons eigen katern in De Ster, waardoor 

we meer ruimte hadden om onze projecten en visie toe te lichten. De e-mail nieuwsbrief staat nog op 

ons verlanglijstje maar daar is het nog niet van gekomen. 

 

2025 

Terwijl we terugkijken op een druk 2024, richten we onze blik nu ook op 2025.  

 

Samenwerkingsafspraken 

Een belangrijk fundament voor het komende jaar zijn de nieuwe samenwerkingsafspraken die we met 

de gemeente Moerdijk hebben gemaakt. Deze afspraken zijn een belangrijke stap vooruit. Als bestuur 

zijn we hier positief over; we geloven dat deze heldere afspraken ons helpen om nog effectiever te 

opereren als dé gesprekspartner namens Willemstad. 

 

De nieuwe afspraken maken de rollen duidelijker. En dat is goed, want er is soms best een 

spanningsveld tussen de Stadstafel en de Stadsraad HvW. Het is belangrijk te beseffen dat dit niet 

hetzelfde is, ook al vormen wij als Hart voor Willemstad het bestuur van de Stadstafel. 

 

De Stadstafel is het platform voor ontmoeting en dialoog tússen de gemeenschap en de gemeente. 

Onze rol als bestuur is daar vooral faciliterend: we zorgen dat het gesprek goed loopt, dat de juiste 

mensen aan tafel zitten en dat participatieprocessen, volgens de nieuwe afspraken, goed worden 

ingericht. We bewaken het proces. 

 

Maar daarnaast zijn wij natuurlijk HvW, de vereniging die opkomt voor de belangen van onze 

inwoners. In die rol nemen we wel degelijk stelling, komen we met eigen initiatieven – zoals het 

pleidooi voor de huisvestingsverordening of ons bezwaar tegen de vergunning voor Bovensluis – en 

geven we gevraagd en ongevraagd advies. Dat is onze kerntaak ! 

Deze twee rollen vullen elkaar aan, maar zijn dus verschillend. 

Die duidelijkheid in rollen is belangrijk, maar het allerbelangrijkste voor succes in 2025 blijft de 

betrokkenheid van de inwoners. Zowel de Stadstafel als de Stadsraad kan niet functioneren zonder 

input, initiatief en medewerking.  
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We kunnen als bestuur niet alles oppakken. Als er voor bepaalde onderwerpen geen commitment, 

interesse of medewerking is vanuit de gemeenschap, dan moeten we soms keuzes maken en zaken 

laten lopen. Een actieve deelname is cruciaal. 

 

Daarom blijven de vier Stadstafels per jaar zo ontzettend belangrijk. We zien gelukkig dat ze goed 

bezocht worden. Door te komen, blijf je niet alleen op de hoogte van wat er speelt, maar kun je ook 

direct je stem laten horen, vragen stellen en meedenken. Het is dé plek waar we de verbinding 

leggen. 

 

We zien wel een uitdaging: de groep inwoners tussen de 20 en 50 jaar is vaak 

ondervertegenwoordigd. Dat vinden we jammer, want juist hun perspectief is onmisbaar voor een 

toekomstbestendig Willemstad. In 2025 willen we actief proberen om ook deze groep beter te 

betrekken bij de Stadstafel en ons werk. Alle ideeën daarvoor zijn welkom! 

 

Met deze nieuwe afspraken en, hopelijk, een breed gedragen betrokkenheid vanuit heel Willemstad, 

gaan we 2025 vol vertrouwen tegemoet. Samen kunnen we ervoor zorgen dat de stem van 

Willemstad gehoord wordt en dat we blijven werken aan een stad waar we met trots en plezier 

wonen. 
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